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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért felelős miniszter

Az interpelláció címe: "Milyen útfejlesztésekre számíthatunk Körmend, Szentgotthárd, Vasvár,
Jánosháza és Őriszentpéter térségében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Vas megyében továbbra sincs egyetlen kilométer autópálya sem, holott Orbán Viktor miniszterelnök
úr  több alkalommal  is  megígérte  Körmenden,  hogy Budapestről  Körmendig,  majd  Körmendtől
Szentgotthárdig, az országhatárig autópályán közlekedhetünk majd. Ehhez képest az M80-as autóút
csak 2x1 sávon valósul meg Szentgotthárd és Körmend között, ráadásul elképesztő módon fizetős
lesz. Elfogadhatatlan, hogy egy ilyen útszakasz használatáért pénzt kérnek a térségben élőktől és a
hozzánk látogatóktól. Korábbi ígéretüket tehát megszegték.

Sajnos azonban nemcsak ezzel van probléma, hanem az alsóbbrendű utak jellemző állapotával is. A
teljesség igénye nélkül több javaslatot is  benyújtottam a jövő évi  költségvetéshez útfejlesztések
érdekében, amelyek mellett a Költségvetési Bizottság ülésén is érveltem. Sajnos a kormánypárti
képviselők V. Németh Zsolttal az élen nem támogatták ezeket.

Leszavazták a 76-os főút Hegyháthodász-Hegyhátsál utáni szakaszának fejlesztését, a 84-es főútról
kanyarodósáv  létesítését  Kissomlyónál,  az  Apátistvánfalva-Szentgotthárd  összekötő  út,  az
Őriszentpéter-Kondorfa-Csörötnek  összekötő  út,  a  Szentgotthárd-Máriaújfalu-Farkasfa-Szalafő
összekötő út,  a  Szalafő-Hodos határon átvezető murvás  út,  a  Szattán átmenő út,  szentgotthárdi
állami  utak  és  a  Velemér-Magyarszombatfa  összekötő  út  felújítását.  A sort  persze  hosszasan
folytathanám a felújításra váró utak felsorolásával: a régi 8-as út egyes szakaszaitól vagy Ispánktól,
Viszáktól kezdve Nagyrákoson, Rábagyarmaton, Rátóton át  akár Jánosháza,  Kemenespálfa vagy
Szentpéterfa  térségéig  is  –  de  további  településeket  is  mondhatnék  a  Kemenesaljáról,  a
Kemeneshátról, a Vasi-Hegyhátról, az Őrségből vagy a Vendvidékről –, hiszen megyénkben, azon



belül  is  elsősorban  a  körmendi-szentgotthárdi  választókerületben  rengeteg  további  problémás
útszakasz található.

Tisztelt Miniszter Úr!

Körmend,  Szentgotthárd,  Vasvár,  Jánosháza  és  Őriszentpéter  térségében  rengetegen  vagyunk
kíváncsiak az alábbi kérdésekre adott válaszaira. Számíthatunk-e belátható időn belül az érintett
útszakaszok megújítására, további útszakaszok fejlesztésére, valamint az első kilométer autópálya
megépítésére Vas megyében?

Várjuk érdemi válaszait!
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